
Zápis z jednání výboru KCHBC dne 13.1.2024   

Místo konání: Říčany u Prahy, Ke koupališti 231/11, Restaurace Jureček 

Přítomni:  

Lenka Folget Klímová, Gabriela Cimrmanová, Petra Kratochvílová, Dagmar Netolická, Dana Volková, 

Antonie Popželevová, Dana Šejbová 

Výbor se sešel v počtu 7 členů a je usnášení schopný 

A1 – zahájení schůze – schůzi zahájila v 11:15 hod. Lenka Folget Klímová 

A2 – určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. Jako zapisovatel byla určena Antonie Popželevová, 

ověřovatel zápisu Dana Volková  

Program: 

A/ úvodní procedury 

A1 –  zahájení schůze, úvodní slovo  

A2 – určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

A3 – případné doplnění programu schůze 

A4 –  odsouhlasení programu 

B/ program schůze 

B1 –  kontrola úkolů dle posledního zápisu ze schůze výboru  

B2 – seznámení členů výboru o jednání s ČMKU, popř. další samostatná jednání vedená jménem 

KCHBC směrem vně klubu + rozhodnutí a jednání vedená elektronickou formou v rámci výboru  

B3 – sportovní akce pro rok 2024 

B4 –  seznámení členů výboru s ostatní korespondencí  - s členy klubu (seznámí jednatel popř. jiný 

člen výboru, pokud takovou korespondenci vedl) 

 

C/ další body k programu schůze dne   13. 1. 2024 

 

- Klubové www stránky 
- Jednotné psaní titulů na web a do Ročenky  
- Organizační řád 
- Výstavní řád 
- Ceník KCHBC 
- Členská schůze – příprava podkladů a návrhů pro schůzi 
- Příprava klubových akcí – ředitelé výstav, sponzoring, personální zajištění atd. 



- Vyřazení tiskárny  
-  

D/ ukončení schůze 

A4 – Hlasování [pro – proti – zdržel se]: 7 – 0 – 0 Program byl schválen 

B1 –  předcházející schůze výboru zadala úkol zajistit místo na konání II. Klubové výstavy. Místo je 

zajištěno v prostorách nádvoří hradu Švihov, termín 15. 9. 2024 – neděle po MV Klatovy. Rozhodčí na 

II. KV je nominována paní Václava Rybárová 

B2 – Klub navrhne změnu rozhodčího na připravovanou Evropskou výstavu psů, která se uskuteční 

v dubnu 2025 v Brně. Původně navrhovaný rozhodčí pan H. E. Pedersen je již ve stejném roce 

nominovaný na Světovou výstavu psů. Klub požádá pořadatele o nominaci rozhodčího pana Johna 

Ritchie – zajistí Lenka Folget Klímová. 

B3 – Sportovní akce pro rok 2024 

Agility klubové mistrovství 

Uspořádáme s Klubem chovatelů Colií a Sheltií, kde spojíme mistrovství obou klubů. 

Termín: 16. 11. 2024 

Rozhodčí: Karel Havlíček 

Místo: Tachyon Sport Aréna, Praha Čerčany 

Klubové mistrovství v pasení 

Termín: 21.-22.9.2024 

Místo: Libušín, okres Kladno 

Závod bude uspořádán spolu s klubovými mistrovstvími ACD, FBO a welsch korgi 

Rozhodčí: Miroslav Vostřez 

B4 – Připomínky členů – klubová korespondence 

Paní M. Fišáková poslala jednateli G. Cimrmanové připomínky ke kontrole vrhu – dopis je přílohou 

zápisu č. 1. Ve vrhu chovatelské stanice Anarinya nejsou uvedena v kontrole vrhu nestandardně 

zbarvená štěňata, i když ve vrhu taková zvířata byla. Žádá o zavedení kontrol vrhu klubem, aby se 

situace neopakovala. 

Návrh řešení: Výbor klubu zdůrazňuje etický kodex chovatele, aby nedocházelo k zamlčování 

nestandardních zvířat. Výbor vypracuje a doplní v Ročence a na webových stránkách KCHBC 

informaci pro chovatele, jaké je správné rozložení bílých znaků odpovídajících standardu a jaké znaky 

jsou již nestandardní, včetně grafického zpracování. 

Proběhlo hlasování, zda by měly být v KCHBC novu zavedeny kontroly vrhu pověřenými členy klubu. 

Hlasování: [pro – proti – zdržel se]:  3 – 4 – 0  Návrh nebyl schválen. 



V nově připravovaném Chovatelském řádu, článek II, bod 4, je zmíněno jako vylučující vada podle 

Zápisního řádu ČMKU i chybné barvy, což znamená také i chybné rozložení barev. 

Další podnět poslal Správci plemenné knihy paní J. Krajčová – zde se jednalo o problém skusu u psa. 

Paní D. Volková jí odpověděla s návrhem řešení. 

Dále kontaktovala D. Netolickou paní M. Brožová se stížností na nové internetové klubové stránky 

s tím, že se jí tyto stránky v jejím zařízení nezobrazují. Při konzultaci s IT technikem o možnostech 

řešení bylo doporučeno zvolit na telefonu či počítači jiný prohlížeč, např. Google.  

C – další body programu schůze 

- Klubové www stránky -  Lenka Folget Klímová vyjádřila velké poděkování Petře Kratochvílové 

za to, jakou práci si s přípravou, doplněním informací a celkovou úpravou dala. Navrhuje, aby 

stránky P. Kratochvílová zpracovávala i nadále. Ročenku bude připravovat G. Cimrmanová, 

místo původně plánované P. Kratochvílové. Dále L. Folget Klímová navrhuje jako odměnu za 

práci na zpracování stránek částku 10.000,- Kč . Hlasování: [pro – proti – zdržel se]:  6 – 1 – 0  

Návrh byl schválen. 

- Dále L. Folget Klímová navrhuje každý rok za údržbu stránek odměnu pro Webmastera  

6.000, - Kč  Hlasování - [pro – proti – zdržel se]:  6 – 1 – 0  Návrh byl schválen 

- Termín pro zveřejňování na www klubových stránkách je 10 pracovních dnů 

- Jednotné psaní titulů na Web a do Ročenky – řeší směrnice č. 3 - 2023 – příloha Zápisu č. 2. 

Je zde přesně pojmenováno, jaké tituly možné uvádět, stejně jako zdravotní vyšetření 

chovných zvířat. 

- Organizační řád Klubu chovatelů Bearded Collií – příloha zápisu č. 3 – jsou označeny 

navrhované změny pro projednání a odsouhlasení Členskou schůzí. 

- Výstavní řád Klubu chovatelů Bearded Collií – Příloha Zápisu č. 4 – návrh řádu zapracovává 

změny nového Výstavního řádu ČMKU platného od 16. 12. 2022. Zde se ruší 1. a 2. uzávěrka, 

zůstává pouze jedna uzávěrka – pro projednání a schválení Členskou schůzí. 

- Ceník KCHBC – v návaznosti na nový Výstavní řád, se v ceníku také ruší platby na výstavy za 1. 

a 2. uzávěrku, zůstává jedna platba, v ceně původní druhé uzávěrky – příloha Zápisu č. 5 – 

k projednání Členskou schůzí. 

- Program připravované členské schůze – na den 17. 2. 2024 - připraví včetně příloh A. 

Popželevová. 

- Připravované klubové akce – bylo předběžně dohodnuto, kdo bude ředitelem 

připravovaných klubových akcí, sponzoři. Pro připravované Working testy v Jihlavě dne 

16.6.2024 navrhuje KCHBC nominovat 2 rozhodčí – Pavlínu Dohnalovou a  paní Frances 

Chapman -  King, která bude zároveň rozhodčí exteriéru na SV Jihlava v sobotu 15. 6. 2024 

- Vyřazení tiskárny – P. Kratochvílová navrhuje vyřazení nefunkční tiskárny EPSON z roku 2016 

– podle informace od servisního technika by její oprava přesáhla náklady na pořízení nové 

tiskárny. Hlasování - [pro – proti – zdržel se]:  7 – 0 – 0  Návrh byl schválen. 

- Příští jednání výboru se uskuteční po skončení jednání Členské schůze dne 17. 2. 2024 v 

Motelu Velký Rybník, Dehtáře, 393 01 Onšovice 22                 

 

D – v 15:00 Lenka Folget Klímová schůzi ukončila 



Zapsala: 

 

Antonie Popželevová …………………………………………….. 

 

Vedoucí schůze: 

 

Lenka Folget Klímová      ………………………………………………. 

 

Ověřovatel zápisu: 

 

Dana Volková                 ………………………………………………. 


